
                                                  Protokół Nr X /2019 

            Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w   dniu 25 lipca  2019 roku. 

           Otwarcia Sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie 

Pan Krzysztof Kolekta witając Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik oraz 

zgromadzonych uczestników Sesji. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem 

obrad który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowali 

wszyscy radni. Na stan 15 radnych udział w Sesji wzięło 14 radnych zgodnie                        

z załączoną listą obecności, zatem Sesja jest prawomocna i władna do podejmowania 

uchwał. Na Sekretarza został powołany radny Pan  Szymański Kazimierz zam. 

Popowice , który wyraził zgodę. Za przyjęciem propozycji Sekretarza głosowało 14 

radnych. 

     Porządek obrad : 

1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników. 

2.  Stwierdzenie quorum. 

3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Wybór sekretarza obrad. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej     

Gminy Oksa na lata 2019 – 2022 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7. Sprawy różne .      

8. Zamknięcie obrad.  

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oksa 

na lata 2019-2022 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych.  

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 

Za podjęciem tej uchwały głosowało 14 radnych. 

Ad.7 

W sprawach  różnych zabrał głos Wójt Gminy który w imieniu Zarządu Oddziału 

Gminnego ZOSP RP zaprosił na zawody sportowo-pożarnicze na dzień 28 lipca oraz 

na uroczystość 4.08.2019r upamiętniającą 75 lecie mordu  na mieszkańcach  Lipna . 

Sekretarz poinformowała o wyborach do Izby Rolnej na dzień 28 lipca 2019r. 

Wójt Gminy poinformował iż w dniu wczorajszym gmina Oksa została ujęta w mapie 

zagrożeń gdzie można składać wnioski o suszę przez 2 tygodnie. 

Radny z Błogoszowa Kamil Cholerzyński zgłosił wniosek aby wydłużyć zapalanie 

się światła w Błogoszowie na kol. Zakrzowskiej do godz. 23
00

 oraz kiedy będzie 

robiona droga w Błogoszowie. 

Wójt udzielił odpowiedzi iż światło zostanie zgłoszone do Pana Pięty, na drogę został 

rozstrzygnięty przetarg i po żniwach zostanie wykonany remont. 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował              

za udział w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokolant : J.Mróz. 



      


